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Vragen van de leden Van Klaveren en Fritsma (beiden PVV) aan de minister 
van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties over het bericht dat «Eindhoven 
een miljoen verspilt bij verplaatsing woonwagenkamp» (ingezonden 18 januari 
2013). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Eindhoven verspilt een miljoen bij verplaat-
sing woonwagenkamp»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat het onacceptabel is dat het lokaal bestuur 2,2 miljoen 
euro aan vergoedingen niet kan verantwoorden? 

Vraag 3
In hoeverre klopt het dat de verantwoordelijke PvdA-bestuurders mogelijk 
miljoenen euro’s meer betaald hebben dan strikt noodzakelijk was? 

Vraag 4
Wat gaat u doen om de financiële schade in deze kwestie te beperken en hoe 
wilt u in de toekomst deze excessen voorkomen?

1 http://www.nrc.nl/nieuws/2013/01/15/schandaal-in-eindhoven-rond-een-woonwagenkamp/
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